
Protokoll 

Styremøte Nannestad JFF 

9. august 2023 kl 1900, klubbhuset 

Til stede: 

Knut Harald Holst-Hansen, styreleder 
Hanne Røtterud, sekretær 
Karl Erik Bang, leder jaktutvalget 
Atle Wenger, leder fiskeutvalget 
Hans Olav Røtterud, leder skyteutvalget 
 

Forfall: Ann-Kristin Moen og Olaug Holter 
 

Agenda 

 

1. Innkalling og agenda  
a. Enstemmig godkjent, ingen saker til eventuelt. 
b. Forrige protokoll ble gjennomgått. Endringsmelding om endring av foreningens 

adresse og kontaktpersoner er sendt Brønnøysund. Når endringen er godkjent, 
settes det opp en postkasse for foreningen ved veiskille Melbyseterveien og 
Bjertnessjøvegen.  

2. Gjennomgang av økonomi/regnskap per juli 23 
a. Økonomistyringen er fortsatt ikke bra. Foreningen har et regnskapsbyrå, men det 

mangler fortsatt en del rutiner mellom byrået og foreningen for å ha et godt system 
ift økonomistyring. 

b. På grunn av interne utfordringer, har styret valgt å sette på flere ressurser, slik at 
økonomistyringen blir bedre. Endringene iverksettes umiddelbart. 

3. Status for utvalgene 
a. Jaktutvalget 

i. Aversjonskurs er utsatt noe pga manglende tilgang til sau.  
ii. Taksering er påbegynt og skal være ferdig til den 20. august 

iii. Jaktkort for sesongen, for de som har fått og betalt jaktkort, er delt ut. 
b. Fiskeutvalget 

i. Alle aktiviteter før ferien ble gjennomført som vanlig med glans, bra 
oppmøte under Råsjøfestivalen. 

ii. Fiskeutslippet ble tidligere i år utsatt til høsten. Ny dato kommer, følg med 
på FB. 

iii. Kalking av vannene forventes å bli gjennomført ila august. 
c. Skyteutvalget  

i. Elgbanen har hatt noen utfordringer i år, men med iherdig innsats fra 
utvalgsleder og andre medlemmer, er banen i full sving.  

ii. Tallet på skyttere varierer veldig fra gang til gang.  
iii. Utvalget vil vurdere å gjøre noen tiltak for neste sesong for å få opp 

interessen og aktiviteten. 



iv. Skytesimulatoren i klubbhuset vil åpne igjen for medlemmer i november. 
Mer info på våre hjemmesider og FB kommer. 

4. Oppsett av Gapahuker 
a. Foreningen har vært på befaring i de aktuelle områdene, dvs ved Dalstjern og Østre 

Herretjern, og funnet gode steder. Kommunen har vært kontaktet ift tillatelser og 
har gitt grønt lys for oppsetting. 

b. Pga omfanget av byggingen, vil foreningen prøve å få til et samarbeid med helikopter 
selskapet for å få flydd ut materialene.  

c. Montering er forventet gjennomført før vinteren setter inn. Mer info på FB etter 
hvert. 

5. Eventuelt 
a. Huskomiteen jobber fortsatt med oppgraderinger av klubbhuset. Pga vannføringen i 

elva, vil dette ta noe tid (vannforsyningen til klubbhuset). Huskomiteen kommer 
tilbake med et dugnadsprogram etter hvert. Følg med på hjemmesidene og FB. 
 
 
 
 

_______________________ ________________________  
Hanne Røtterud   Karl Erik Bang    
 
 
 
 
 
_______________________ ________________________ _________________________  
Hans Olav Røtterud  Atle Wenger   Knut Harald Holst-Hansen 
   


